



Mall of the Emirates
Shopping is just the beginning

12HR SALE 2023

Terms and Conditions:

- This promotion is valid from 10 am till 10pm on 29 June 2023.
- This promotion is valid only in participating stores located at Majid Al Futtaim malls including Mall of the Emirates, City Centre Mirdif, City Centre Deira, City Centre Me'aisem & City Centre Al Shindagha.
- 1 E-coupon will be granted for every receipt worth AED 300 and above, single or cumulative, made at any of the participating stores at the above-mentioned malls to enter the draw of 1 million SHARE points.
- Maximum number of coupons to be earned in one day is 100 coupons, regardless of the total purchase value.
- Customers using SHAREPAY at any of the participating Malls mentioned above, spending a minimum of AED 300 have a higher chance of winning 1 million SHARE points.
- To be eligible for the draw, customer needs to download the SHARE rewards application to participate in the campaign.
- Customer needs to scan the receipts through the SHARE rewards application to enter the draw.
- Customer needs to scan their receipts on the SHARE app ONLY on the 29 June 2023 (During the campaign period) in order to be eligible to enter the draw.
- Draw date is on the 6th July 2023.
- Draw date to change with or without notice.
- There will be 1 lucky winner and time is subject of 1 million SHARE points, which is equivalent to AED 100,000.
- The prizes will be in a form of SHARE points.
- The winner will be notified on the mobile number provided upon registration.
- The winner is required to bring the shopping receipt, e-coupon SMS and proper identification (passport copy and/or national identity card) to collect the prize.
- Customers are encouraged to notify any of the mall's Customer Service Desks with their original redeemed receipts for verification, should they not receive any SMS or e-mail notification confirming their electronic coupons entitlement.
- All prizes to be collected within 60 days of the announcement of the winner.
- The 12 hour sale promotion is not open to staff and advertising agencies of DET (Dubai Economics and Tourism)
- Owners and employees of the Centre's outlets, Majid Al Futtaim Group of Companies, their suppliers, their tenants and they're employees and their immediate families are not eligible to participate in this promotion.
- In case a fraudulent transaction is suspected, Dubai Economics and Tourism (DET) reserves the right to deny the prize to a winner.
- Participation in the draw constitutes permission for Majid Al Futtaim malls, relevant sponsors and Dubai Economics and Tourism (DET) to use the participant's personal information that is provided for publication and marketing purposes, without any liability whatsoever attributable to the sponsors or DET.
- The decision of DET on all aspects will be final and binding. No queries or claims will be entertained.
- Mall Gift Cards, Money exchange, bank transactions, utility bills and fines are excluded from this promotion.
- Electronic receipts are not accepted.
- Prizes cannot be exchanged for cash or refunded.
- Other Terms and Conditions apply.

Strategic Partner





12 ساعة من العروض خلال مفاجآت صيف دبي

الشروط والأحكام:

- هذا العرض سار بتاريخ 29 يونيو 2023 من الساعة 10 صباحاً حتى 10 مساءً.
- هذا العرض سار فقط في المتاجر الموجودة في مراكز ماجد الفطيم بما في ذلك: مول الإمارات وسيتي سنتر مردف وسيتي سنتر ديرة وسيتي سنتر معيصم وسيتي سنتر الشندفة.
- ستُمنح قسيمة إلكترونية واحدة لكل إيصال بقيمة 300 درهم فأكثر، فردي أو تراكمي، يتم الحصول عليه في نفس اليوم في أي متجر في مول الإمارات وسيتي سنتر مردف وسيتي سنتر ديرة وسيتي سنتر معيصم وسيتي سنتر الشندفة للدخول في السحب الفأزر المحظوظ بقيمة مليون نقطة "شير".
- الحد الأقصى لعدد القسائم التي يكتسبها العميل في يوم واحد هو 100 كوبون بغض النظر عن قيمة الشراء الإجمالية.
- يمكن للعملاء الذين يدفعون باستخدام SHAREPAY في أي من مراكز التسوق المشاركة المذكورة أعلاه بحد أدنى للإيفاق 300 درهم الحصول على فرص مضاعفة للفوز بمليون نقطة "شير".
- للتأهل للمشاركة في السحب الأسبوعي، يجب على العملاء تنزيل تطبيق مكافآت SHARE
- يجب على العملاء مسح إيصالات التسوق من خلال تطبيق "شير".
- يجب على العملاء مسح الفواتير عبر تطبيق SHARE فقط بتاريخ 29 يونيو 2023 للتمكن من الدخول في السحب
- موعد السحب 6 يوليو 2023.
- تواريخ وأوقات السحب عرضة للتغيير مع أو بدون إشعار.
- سيتم سحب فائز واحد محظوظ بمليون نقطة "شير"، مما تساوي 100,000 درهم.
- ستكون الجوائز على شكل نقاط "شير".
- سيُخطر الفائز على رقم الهاتف المحمول الذي قدمه عند التسجيل.
- يجب على الفائز تقديم إيصال التسوق، قسيمة إلكترونية SMS وبطاقة هوية صالحة (نسخة من جواز السفر و/أو بطاقة الهوية الوطنية) لاستلام الجائزة.
- يتم تشجيع العملاء على إخطار أي من مكاتب خدمة العملاء في المركز التجاري بإبصالاتهم الأصلية المستردة للتحقق، في حالة عدم تلقيهم أي رسالة نصية أو إشعار بالبريد الإلكتروني يؤكد استحقاق القسائم الإلكترونية.
- يتم استلام جميع الجوائز في غضون 60 يوماً من إعلان الفائز.
- موظفو DET ووكالات الإعلان غير مؤهلين للمشاركة في هذا العرض الترويجي.
- لا يحق لعمالكي وموظفي منافذ المركز ومجموعة شركات ماجد الفطيم ومورديها وعائلاتهم المشاركة في هذا العرض الترويجي.
- في حالة الاشتباه في معاملة احتيالية، تحتفظ مؤسسة دبي للمهرجانات والتجزة (DET) بالحق في حرمان الفائز من جائزته
- تشكل المشاركة في السحب إذنًا للراعاة المعليين ومؤسسة دبي للمهرجانات والتجزة لاستخدام المعلومات الشخصية للمشاركة التي يتم توفيرها لأغراض النشر والتسويق، دون أي مسؤولية من أي نوع تعزى إلى الرعاية أو DET.
- سيكون قرار DET على جميع الحوالب نهائياً وملزماً، لن تقبل أي استفسارات أو مطالبات.
- يُستثنى من هذا العرض الترويجي بطاقة هدايا المول وصراف النقود والمعاملات المصرفية وفواتير الخدمات العامة والغرامات.
- لن تقبل الإيصالات الإلكترونية.
- لا يمكن استبدال الجوائز نقدًا أو استردادها.
- تطبيق شروط وأحكام أخرى.

